
Prázdniny utekly jako voda a máme před sebou 
meteorologické babí léto. Během prázdnin obec 
uspořádala stanování pro děti u Mohelky. I přes ne-
přízeň počasí se našlo 11 odvážlivců, kterým déšť 
nezkazil radost z dobrodružství, které pro ně při-
pravili organizátoři. Poděkování patří Láďovi Dvo-
řákovi a ostatním tatínkům a maminkám, kteří po-
mohli tuto akci zorganizovat. Jen mě trochu mrzí, 
že se stanování nezúčastnilo víc dětí z Radimovic.

Na konci srpna jsem s místostarostkou obce odje-
la do Křížan převzít z rukou místopředsedy Senátu Parlamentu ČR MUDr. Přemysla Sobotky „Cenu naděje 
pro živý venkov“ (za místní spolkový život a občanskou společnost v obcích). Diplom a ocenění je k zhléd-
nutí na obecním úřadě. V rámci soutěže byla vydána i publikace (jeden výtisk je k zapůjčení v místní knihov-
ně), která představuje všechny obce, které se zúčastnily letošního ročníku. 

V obci koluje několik „zaručených zpráv“ o pokácení lip a úpravě památníku obětem 2. světové války. 
Proto si dovolím tyto zprávy dát do roviny informací z obecního úřadu. 

Na jaře letošního roku jsem pozvala pracovnici Městského úřadu Turnov, životního prostředí, aby prohléd-
la stav lip na návsi a okolo památníku a doporučila mi, u kterých lip je nutný zdravotní řez, bezpečnostní 
řez, případně pokácení. Na základě její prohlídky na místě samém mi doporučila, aby prohlídku provedla 
Agentura ochrany přírody a krajiny, která následně provedla odborné posouzení dřevin. Závěr posudku je, 
že všechny lípy okolo památníku mají v korunách proschlé větve a malformace větvení – přírůst postraních 
větévek je viditelně zkrácený, což svědčí o ustupující vitalitě dřevin. U třech lip ze šesti je provozní bezpeč-
nost snížená u ostatních standardní. U třech lip je perspektiva krátkodobá, tři lípy jsou neperspektivní. Záro-
veň byl proveden odborný posudek lípy, která roste u č.p. 13. Tato lípa je opět neperspektivní, ale posudek 
u ní navrhuje ji převézt jako torzo s možností zachování její ekologické funkce při zajištění provozní bezpeč-
nosti. Rovněž zdravotní stav jírovce před hospodou U Šulců je zhoršený, stabilita stromu je narušena což 
snižuje provozní bezpečnost dřeviny v tomto místě. Lípy, které rostou v zeleném pásu na návsi mají provozní 

bezpečnost standardní a perspektivu dlouhodobou. 
Posudek Agentury ochrany přírody a krajiny byl předán zpracova-

telce úprav památníku a jeho okolí. Ta se shodla s posudkem a na-
vrhla lípy okolo památníku vykácet a zasadit nové perspektivní jedin-
ce. Na zářijovém zasedání zastupitelstva obce se zastupitelé shodli 
na tom, že lípy okolo památníku se vykácí a místo nich by měly být vy-
sázeny nové lípy, max. vysoké 8 – 12 m. Zároveň zastupitelstvo schvá-
lilo úpravy památníku a jeho okolí dle předloženého návrhu Ing. Vo-
kurkové. V současné době obec hledá vhodný dotační titul na realizaci 
úprav památníku vč. pokácení lip.

Hezký podzim Vám přeje

Dagmar Šrytrová
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Obecní úřad informuje
Dne 6.září se konalo 4. zasedání zastupitel-
stva obce, kterého se zúčastnilo 6 zastupi-
telů a 7 občanů.

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření Změna rozpočtu – rozpočtové opatření 
č. 3/2011č. 3/2011

 Usnesení č. 35/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření 
č. 3/2011, dle důvodové zprávy.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Úprava památníku a jeho okolíÚprava památníku a jeho okolí
Starostka obce předložila varianty řešení 
úpravy památníku a jeho okolí dle návrhu 
Ing. Vokurkové.

 Usnesení č. 36/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
variantu řešení úpravy památníku a je-
ho okolí: lípy–Tilia cordata Rancho (výška 
8-12 m), umístění varianta č.8, patníky be-
tonové s řetězem, zeleň – varianta č. 1 (tri-
kolora bez ostnatého drátu) doplněná o níz-
ké okrasné dřeviny 
a  u k l á d á
starostce obce objednat u Ing. Vokurkové 
projektovou dokumentaci úprav památníku 
a jeho okolí. 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Ceny za zřízení věcných břemenCeny za zřízení věcných břemen

 Usnesení č. 37/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
ceník za zřízení věcných břemen na pozem-
cích ve vlastnictví obce Radimovice. Cena 
se stanovuje ve výši 500,- Kč/m2, minimál-
ně však 10 000,- Kč za každý případ. Mi-
nimální šíře a délka pozemku na kterou lze 
uzavřít věcné břemeno je 1 m. 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Zpevnění svahu u komunikace – BílkoviZpevnění svahu u komunikace – Bílkovi
Starostka obce předložila cenové nabídky 
na zpevnění svahu místní komunikace na-
proti č.p. 21.

 Usnesení č. 38/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
objednat zpevnění svahu místní komunika-
ce u fi rmy Zikuda vodohospodářské stavby 
spol.s.r.o. Turnov
a  u k l á d á
starostce obce objednat zpevnění svahu 
místní komunikace u č.p. 21 u fi rmy Zikuda 
vodohospodářské stavby spol. s.r.o. Turnov
Termín: 11/2011
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Úkoly pro fi nanční a kontrolní výborÚkoly pro fi nanční a kontrolní výbor

 Usnesení č. 39/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
p o v ě ř u j e
kontrolní výbor kontrolou plnění usnesení 
za období 04-06/2011
fi nanční výbor provést kontrolu výběru 
místních poplatků u vybraného poplatní-
ka dle OZV obce Radimovice  č. 2/2010 
a 3/2010 za období 06-08/2011
a  u k l á d á
výborům zastupitelstva obce předložit za-
stupitelstvu obce zprávu z provedených 
kontrol
Termín: 10/2011
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Územní plán obce RadimoviceÚzemní plán obce Radimovice
Územní plán obce Radimovice je platný 
do roku 2015. Starostka obce navrhla za-
hájit přípravy na pořízení nového územní-
ho plánu. 

 Usnesení č. 40/2011
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
zahájit práce na pořízení nového územní-
ho plánu obce Radimovice tím, že vyzý-
vá vlastníky nemovitostí, kteří mají zájem 
o změnu využití svého pozemku, aby vypl-
nili formulář „Žádost o zahrnutí do Územ-

ního plánu obce Radimovice“ v termínu 
do 31. 12. 2011
a  u k l á d á
starostce obce zveřejnit informaci o poří-
zení nového územního plánu ve Zpravodaji 
obce Radimovice a na www.radimovice.cz. 
Termín: 09/2011
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

DiskuzeDiskuze
 pí Bělonožníková

Požadavek na snížení obruby před 
p.p.č.21/4 k.ú. Kamení.
Požadavek na pokácení vrby.
 Mgr. Šrytrová

Obruba bude pro vjezd na pozemek sní-
žena. Vrba je na katastrálním území obce 
Pěnčín, proto ji obec Radimovice nemůže 
pokácet.
 p. Cieslak

Dotaz k stavbě komunikace Kamení – Ra-
dimovice, žádost o provedení vjezdu 
na p.p.č.190/23 k.ú. Radimovice u Sychro-
va, upozornění na pročištění propustků vy-
úsťujících na p.p.č. 258/1 k.ú. Radimovice 
u Sychrova.
 Mgr. Šrytrová

Vjezd resp. snížení obrub pro vjezd 
na p.p.č. 190/23 k.ú. Radimovice u Sych-
rova bude provedeno, obec Radimovice 
bude požadovat u Krajské správy silnic Li-
bereckého kraje pročistit propustky, kte-
ré vyúsťují na p.p.č.258/1 k.ú. Radimovi-
ce u Sychrova. Obec svolá místní šetření 
za účasti p. Cieslaka, p. Zoubka, v termínu 
do 8.9.2011.
 p. Hoffman

Žádost na obec, aby upozornila manžele 
Drábkovy o povinnosti posekat svůj poze-
mek a tím zamezit šíření plevelů na okolní 
pozemky.
Žádost na obec, aby posekala p.p.č. 
259/5, která je ve vlastnictví obce Radi-
movice.
 Mgr. Šrytrová

Obec pozemek p.č. 259/5 poseká a vy-
zve manžele Drábkovy k posekání jejich 
pozemku. 
 pí Hanušová

Upozornila na rozbité obrubníky na návsi 
před č.p.39 a absenci amplionů veřejného 
rozhlasu v ulici od Košků směrem k návsi.
 Mgr. Šrytrová

Obec nechá zpracovat pasport veřejného 
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rozhlasu. Pořízení nových amplionů je zá-
vislé na fi nančních možnostech obce. Opra-
va obrubníků bude provedena.
 pí Brožová

Kalendář kulturních akcí v roce 2011:
24.9.2011 od 15.00 hodin – Drakiáda 
(místo bude upřesněno v pozvánce)

1.-2. 10. 2011 – Výlet do vinného sklípku 
(kontaktní osoba Ladislav Dvořák ml.)
27.11.2011 od 16.00 hodin – Rozsvícení 
vánočního stromu na návsi
3.12.2011 – Vánoční posezení seniorů
4.12.2011 od 15.00 hodin – Mikulášská 
nadílka

11/2011 (případně 12/2011) – zájezd 
do divadla (přesný termín bude uveden 
v pozvánce)
 pí Bělonožníková

Cvičení TJ Sokol Radimovice bude za-
hájeno 21.9.2011 od 16.00 hodin (děti) 
a od 19.00 hodin (dospělí).

Územní plán
Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 6.9.2011 rozhodlo o zahájení prací na novém územním 
plánu. Vyzýváme vlastníky nemovitostí na katastrálním území obce Radimovice, kteří mají zájem 
o změnu využití svého pozemku, aby vyplnili formulář „Žádost o zahrnutí do Územního plánu obce 
Radimovice“ a v termínu do 31.12.2011 jej odevzdali na obecní úřad Radimovice. Formulář je k dis-
pozici na obecním úřadě a na www.radimovice.cz, záložka územní plán.

Tělocvičná jednota
Sokol Radimovice zahajuje

21. září 2011
ve víceúčelové budově – hasičské 

zbrojnici pravidelné cvičení:
od 16.00 do 17.00 děti 

a od 19.00 do 20.00 dospělí.
Přijďte protáhnout své tělo !!!

Cvičení  s  Martou

Oznamujeme Vám, že pravidelné roční očkování psů starších 3 mě-
síců proti vzteklině bude v naší obci provedeno ve středu 21.9.2011 
od 17.30 hodin u čekárny ČSAD.

Opakované očkování bude v sobotu 24.9.2011 na náměstí Č.Dubu 
(obchod Cenový Ráj) od 9.00 hodin. Základní poplatek za očkování 
činí 70,-Kč. Majitel je povinen vzít s sebou očkovací průkaz a dosta-
vit se s psem opatřeným vodítkem a náhubkem ve stanovenou dobu 
k očkování.

Upozorňujeme Vás, že očkování psů proti vzteklině je povinné ze zá-
kona ČR a naše obec je v oblasti výskytu vztekliny. Očkování provede 
veterinární technik Roman Kabátek. Majitelé psů, kteří si nechávají své 
psi očkovat u jiných veterinárních techniků, jsou povinni na obecním 
úřadě předložit očkovací průkaz o provedeném očkování.

Vakcinace psů proti vzteklině
Místní knihovna v Radimo-
vicích má od 1. září novou 
knihovnici. Stala se jí Karin 
Rulcová, která vystřídala 
Ivanu Němcovou.

Navštivte 
knihovnu

Návštěvní doba zůstává 
stejná tj. každý čtvrtek od 
14.00 do 18.00 hodin.
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Mohelské ostrovy 2011 aneb Hledání ztraceného indiánského pokladu

Start akce byl stanoven na pá-
tek 12. srpna v 16 hodin. V tuto 
dobu už také na hasičské louce 
stála skupinka vzorných a na-
těšených dětí a rodičů. Po krát-
ké prezentaci a zjištění kdo při-
jde později a kdo akci nakonec 
vzdal, jsme se odebrali na cestu. 
Část rodičů svými vozy s potřeb-
ným proviantem, stanem a nářa-
dím a část s dětmi vyrazila pěš-
ky přes zámeckou oboru přímo 
na louku k Mohelce. Jen pro po-
řádek na startu bylo celkem 11 
dětí a dospělých a v následují-
cích hodinách dorazilo s menším 
zpožděním ještě dalších 9 dětí 
a rodičů. 

Okamžitě po příchodu na mís-
to se muselo začít se stavbou 
stanu. Počasí hrozilo dešťovými 
přeháňkami, takže nebylo proč 
otálet. A jelikož jsme neotáleli, 
přinesla nám naše píle první ovo-
ce. Asi 5 minut po vztyčení stanu 
totiž opravdu začalo pršet, takže 
první bojová porada se konala 
za tlukotu kapek pod celtou naše-
ho velkokapacitního tee-pee. (1) 
Po této první přeháňce a bohu-
žel ne poslední, jsme vyrazili ven, 
kde začalo pravé indiánské bo-
jové rozdílení. Muselo se sehnat 

dřevo na zátop, upravit ohniště, 
sehnat proutky a nakrájet buřtíky 
a náčelnice Markéta také sezná-
mila všechny přítomné s tím, kde 
se vlastně nacházíme a co nás 
tento víkend čeká. V několika mi-
nutách jsme se s úžasem dozvě-
děli, že se nacházíme na území, 
které v dávných dobách obývaly 
společně kmeny Šošonů, Huronů 
a Čejenů. Tyto kmeny spolu vždy 
žily ve smíru a společnými sila-
mi se podílely na hromadění ob-
rovského pokladu. Tento poklad 
byl ukryt někde poblíž a přesné 
místo bylo zakresleno na jediné 
mapě. Každý náčelník z uvede-
ných kmenů vlastnil 1/3 této ma-
py a pečlivě ji střežil. Bohužel 
po staletích míru mezi sebou ty-
to kmeny vykopaly válečnou se-
kyru a chtěly tento poklad pou-
ze pro sebe. Všechny mapy byly 
zakopány a ukryty na tajemných 
místech. Naším úkolem tedy bylo 
shromáždit všechny tři díly mapy, 
abychom našli tento bájný po-
klad. (2)

Páteční podvečer jsme tedy 
strávili výrobou indiánských čele-
nek a zabydlováním se v našem 
tee-pee. Nutno říci, že nám při 
tom všem ale celkem vyhládlo. 

Naštěstí jsme byli zásobeni dosta-
tečným množstvím vuřtů, takže 
nikdo hlady netrpěl. A právě při 
opékání vuřtů jsme objevili tajem-
ný kámen s indiánskými šiframi, 
kterým až do soboty nikdo nero-
zuměl. Po večeři a krátkém pose-
zení s kytarou u táborového ohně 
museli ale mladí indiáni do hajan. 
Všichni se tedy odebrali do svých 
spacáků a za pár minut jsme, 
místo jejich pokřikování a štěbetá-
ní, slyšeli už jen jejich spokojené 
pochrupování. Rodiče ještě pose-
děli okolo ohně a u trochy ohni-
vé vody probrali strategii na další 
dny. Původně jsme také chtěli po-
stavit táborové hlídky, ale jelikož 
se opět rozpršelo, odebrali jsme 
se také k spánku. V tomto počasí 
by opravdu psa nevyhnal, takže 
ani žádný vetřelec by do tábora 
určitě nepřišel.

Snídaně v sobotu ráno asi ne-
byla zcela indiánská, ale to mys-
lím nikomu nevadilo. Díky zod-
povědným maminkám jsme totiž 
posnídali různé druhy koláčků 
a buchet. Po snídani a potřebné 
hygieně měly děti začít připravo-
vat suroviny pro náš první oběd 
– kotlíkovou bramborovou polév-
ku. V ten moment jsme si ale uvě-
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domili, že ty noční hlídky jsme asi 
opravdu měli postavit. Přes noc 
nám totiž někdo sebral všechnu 
zeleninu a potřebné suroviny. Pro 
děti tedy začal den prvním bojo-
vým úkolem a stopováním vetřel-
ců. Asi po kilometrové stopované, 
při které nacházely jednotlivé ku-
sy zeleniny, došly děti na palouk 
v lese, kde narazily na 4 nepřátel-
ské bojovníky sedící okolo zbytku 
surovin. V tuto chvíli nastal nelí-
tostný boj, kdy pomocí hadrou-
chů (většinou čistých ponožek 
smotaných do klubíčka) děti vy-
bojovaly vše potřebné zpět a ne-
přátele zahnaly hluboko do lesa. 
(3). Nakonec jsme zjistili, že tito 
nepřátelé byli Šošoni a spolu se 
zeleninou děti našly i první část 
mapy. Po vítězném boji nám dě-

ti uvařily skvělou bramboračku 
a tak jsme všichni mohli opět do-
bít ztracené síly.

Po krátkém odpoledním odpo-
činku jsme museli zjistit co je vlast-
ně napsáno na tajemném kame-
ni. Děti tedy začaly hledat v okolí 
nějaké indicie, které by celou zá-
hadu rozluštily. Po krátké době se 
jim opravdu podařilo najít řadu 
lístečků s tajnou indiánskou abe-
cedou, pomocí kterých rozluštily 
co je na kameni napsáno. Na zá-
kladě rozluštění této tajenky pak 

děti našly v dutině jednoho ze 
stromů druhý díl mapy.  

Po vydatné večeři, kdy indi-
ánský šéfkuchař náčelník Kozel 
ugriloval marinovaná kuřecí ste-
hýnka (4), se tedy děti rozdělily 
do menších skupinek a od těch 
nejmladších po nejstarší vyráže-
ly lesem na noční stezku odvahy. 
Ta vedla z louky do Arturova hra-
du a pak po silnici zpět do tábo-
řiště. Cestou mohly děti narazit 
na „podivnou“ kukačku, mluvící 
strom a dokonce i ducha Artu-
ra, který musel některým z nich 
trochu napovídat. Ve věžičce to-
tiž děti objevily indicie k naleze-
ní další části mapy s pokladem. 
Nutno podotknout, že všichni malí 
i větší indiáni projevili svou stateč-
nost a ničeho se v temném večeru 

nezalekli. Zážitky z noční stezky 
pak všichni probrali u táborového 
ohně a při zpívání bojových pís-
ní jsme uzavřeli celý sobotní den. 

Počasí v neděli ráno již nazna-
čovalo, že tento den už snad ne-
zaprší a od brzkých ranních ho-
din na nás pokukovalo sluníčko. 
To bylo možná i příčinou, že jsem 
tentokrát vstal jako první já sám. 
Po uvaření kotle čaje a shromáž-
dění zbytku indiánů jsme opět po-
snídali zbytky buchtiček a koláč-
ků. Dopoledne jsme si zpestřili 

bojovými hrami mezi náčelníky 
a mladými bojovníky (5) Pro děti 
pak nastal další složitý úkol. Tím 
bylo rozluštění šifrovaných lístků, 
které našly minulou noc. Jak se 
ale ukázalo, tak tento úkol nebyl 
vůbec jednoduchý. Nakonec mu-
seli pomoct i starší zkušení náčel-
níci a ať už díky jejich zkušenos-
tem, nebo náhodou, společnými 
silami jsme přišli na to, jak šifrova-
né lístky rozluštit. Tato šifra nako-
nec napověděla malým indiánům  
kde se může nacházet poslední 
díl mapy a po kratší procházce 
a hledání byla opravdu nalezena. 
Bohužel ani to ještě neznamena-
lo, že poklad bude jen tak lehce 
nalezen, ale po pár dalších minu-
tách se již děti radovaly a bedna 
s pokladem se otevřela. (6)

Po spravedlivém rozdělení ce-
lého pokladu se muselo přistoupit 
k úklidu tábořiště a bourání sta-
nů. Okolo poledního už na lou-
ce nebyla ani noha. Ale u kiosku 
na parkovišti se najednou objevi-
lo několik nových hostů. Tam jsme 
totiž zakončili úspěšný víkend. 
Děti s nanukem a rodiče se skleni-
cí hořkého moku v ruce. 

Závěrem bych rád poděkoval 
všem, kteří se na celé akci po-
díleli a pomáhali. A zvláštní dík 
patří náčelnici Markétě, která ce-

 



 6 

lé hledání pokladu a bojové hry 
připravila. Samozřejmě, že už 
se těším na příští rok a doufám, 
že se opět sejdeme v hojném po-
čtu a ve skvělé partě jako letos. 
Howgh, domluvil jsem 

Ladislav Dvořák

náčelník Komančů

A jaké vzpomínky zůstaly dě-
tem na letošní Mohelské ostrovy?

Veronika Svátková:
„Celý víkend byl dobrý. Boj 

o zeleninu jsme vyhrály. Dospělí 

indiáni byly super. Jídlo bylo dob-

ré. Šly jsme stezkou odvahy, bylo 

to strašidelné. Starší děti šly samy 

a mladší děti šly spolu. A hledali 

jsme mapy k pokladu. Doufám že 

za rok zase budeme tábořit.“

Jenny Falkenbergová
„Společně jsme se s kamarády 

vydali na víkend stanovat k ře-

ce Mohelce. Vedoucí byl Láďa 

a spolu s ostatními postavil vel-

ký vojenský stan, ve kterém jsme 

všichni spali. Jídlo jsme si společ-

ně vařili na ohni. Po celý víkend 

jsme si hráli na indiány a hledali 

jsme také poklad, měli jsme také 

stezku odvahy. 

O víkendu jsme se všemi zažili 

hezké dobrodružství.“

V sobotu 27. srpna 2011 se v Radimovicích konal další ročník volejbalového turnaje, jehož hlavní cenou 
je již tradičně pečená husa. Po pěti letech se turnaje znovu zúčastnilo celkem 12 týmů, což je maximum 
kapacity dvou volejbalových hřišť. Potěšitelná je i skutečnost, že po roční pauze se podařilo sestavit i dva 
domácí týmy. Bohužel závěr turnaje znovu silně ovlivnilo počasí. Po krásném dopoledni se nejvypjatější 
semifi nálové a fi nálové zápasy dohrávaly za téměř neregulérních podmínek v silném dešti, proto všem tý-
mům, které dohrály celý turnaj až do konce, patří velký obdiv.

Konečným vítězem a jediným neporaženým týmem se již podruhé v řadě stali sympatičtí borci z Lomnice 
nad Popelkou, jako druhý skončil nováček turnaje Janov a na děleném 3. – 4. místě se společně umístily do-
mácí Radimovice A (Vrzáňová, Zítková, Bělonožník, Kovář O., Kovář M., Mašek, Rojar) a liberecké Doubí. 
Druhý radimovický tým ve složení Žalská, Brož, Černý, Strnad, Svátek, Žalský Jar., Žalský Jiří, měl trochu 
smůlu při losování základních skupin, ale i tak obsadil solidní 8. místo.   

Za TJ Sokol Radimovice, Jarda Žalský.

Konečné umístění:

Volejbalový turnaj TJ Sokol Radimovice 2011

1. LOMNICE NAD POPELKOU

2. JANOV

3. – 4. RADIMOVICE „A“

3. – 4. LIBEREC - DOUBÍ

5. TATOBITY

6. MNICHOVO HRADIŠTĚ

7. FRÝDLANT

8. RADIMOVICE „B“

9. MOKŘINY

10. FRANTIŠKOV

11. JABLONEC N./N – Létající savci

12. JENIŠOVICE
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V neděli 28. srpna se do Radimovic sjelo 27 družstev mužů a 13 družstev žen, aby poměřili své síly 
na 22. ročníku Sychrovského poháru. K vidění byly opravdu skvělé výkony. Jak v kategorii mužů, tak v ka-
tegorii žen byly překonány rekordy tratě. V kategorii mužů si zlato odvezl tým z Jinolic (16,81 s) a v že-
nách zvítězilo družstvo SDH Vitiněves (17,18 s).

Domácí předvedli požární útok za 18,87 s, který stačil na 9. příčku. Mladí hasiči z SDH Radimovice 
ukázali svým starším kolegům požární útok, za který byli odměněni potleskem a marcipánovým soptíkem.

Po ofi ciálním ukončení závodu zařazeného do seriálu Jizerská liga proběhla ještě naše domácí specia-
lita – útoky ve čtyřech. 

Děkujeme všem, kteří svou pomocí přispěli ke zdárnému průběhu této tradiční akce. 

Sychrovský pohár
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Kalendář akcí
24. 9. 2011 od 15 hodin

Drakiáda (místo bude upřesněno 
na pozvánce)

8. 10. 2011
výlet na Javorník (program bude 
upřesněn na pozvánce)

27. 11. 2011 od 16 hodin
Rozsvícení vánočního stromu 
na návsi

3. 12. 2011
Vánoční setkání seniorů

4. 12. 2011 od 15 hodin
Mikulášská besídka

Ostrava hostila ve dnech 19. – 21. srpna účastníky letošního mistrovství republiky v požárním sportu. 
Stalo se skoro již samozřejmostí, že náš sbor je jejím pravidelným účastníkem. Za touto „samozřejmostí“ 
jsou ovšem hodiny tréninků, soustředění a dokonalé přípravy. 

Na letošní republiku odjeli naši borci s cílem dosáhnout na mety nejvyšší. Po několika letech na mistrovství 
soutěžili zvlášť dobrovolní hasiči a zvlášť profesionálové. V kategorii běh na 100 m překážek se nejlépe 
z našeho družstva umístil Dušan Iker, který pomyslně převzal bramborovou medaili za 4. místo (16,68 s). 
Mistrem republiky v této disciplíně se stal Jakub Paulíček z SDH Široký Důl (15,68 s).

Naši muži v jednotlivých disciplínách obsadili 3. místo za štafetu 4x100 m, 6. místo v požárním útoku 
a 3. místo v běhu 100 m s překážkami. Celkově tak obsadili krásné 3. místo. Hoši děkujeme!

Radimovice opět úspěšné na „republice“


